
 

 

Internal - KMD A/S 

Foreslag 9 
Generalforsamling d. 24/2- 2022 HF Sønderbro 
  
Der skal ikke være nogen begrænsninger på hvor mange gange man må takke nej, til et 
hus /grund i hf, når man står på vores 
venteliste. 
  
  
Begrundelse: 
  
  
Vi har nu ca.100 på venteliste. 
Det kunne være gået  hen og være  blevet et problem, da vi kun var 12 på ventelisten. 
De gir ingen ekstra arbejde, men de betaler årlig kontingent 
En begrænsning vil kræve mere administration. 
  
De kommende år, vil antallet af haver der skal sælges, stige, og det vil primært være huse, 
der enten kræver store investeringer , i vedligeholdelse / modernisering , eller 
nedrivninger. 
  
Erfaringen, viser at lavtlønnede og pensionister ikke ville kunne sige ja til de huse. 
Det er ikke tanken med kolonihaver. 
  
Det bliver fortrinsvis  folk der har penge eller kan få banklån, der bliver de nye lejere. 
  
Erfaringer fra de sidste 1-2 år, viser at folk med økonomien i orden, køber og lader huset 
stå, indtil de kan bytte internt. 
Flere spøgelses haver, tomme huse. 
  
Stiller: 
Sanne Christensen 
Have115 
Har haft salg af haver i Søndenbro, som arbejdsområde i bestyrelsen de sidste ca 2 år. 
 


